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Zápis z 89. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

konaného dne 17. června 2024 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátor dr. Urban, předseda AS PF UK dr. Staša, místopředseda AS PF UK 

dr. Říha, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Omluvena: koordinátorka prof. Koldinská 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Komunikace a IT 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana projednalo k připomínkám opětovně předložená kritéria pro habilitační 

řízení a řízení ke jmenování profesorem. Většina připomínek fakulty byla do nové verze 

zapracována. Fakulta bude opět uplatňovat připomínku, že by nemělo docházet ke zvýšení 

oborově specifických požadavků na počet publikací a citací. 

 

2. Tajemník 

2.1. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.1.1. ELSA Praha, z.s. 

školení CODEXIS, datum konání: 19. 6. 2024 (od 17:00 do 18:00), m. č. 348 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá informovala o zasedání přijímací komise konané dne 12. června 2024. 

Děkan na základě doporučení komise vyhlásil minimální bodovou hranici pro přijetí 

do magisterského studijního programu Právo a právní věda - 179,9 bodu. Na základě zisku 

bodů rovnajícímu se minimální hranici nebo vyššího počtu bodů bylo do magisterského 

studijního programu přijato 702 uchazečů (z 2756 přihlášek), 1 uchazeč byl přijat na základě 

části D Podmínek (Odlišné podmínky), u dalších 6 uchazečů na základě odlišných podmínek 

bylo řízení přerušeno do 30. června 2024, kdy mají předložit své studijní výsledky za první 

ročník na své současné právnické fakultě. 

 

4. Komunikace a IT 

4.1. Proděkan Antoš informoval o dalším vývoji ohledně rektorátem zvažovaného využití 

studentských schránek v M365 pro sjednocení komunikace vůči studentům. Kolegium 

děkana souhlasí s jeho návrhem, který vychází i z projednání ve fakultní IT komisi, 

aby fakulta zatím nabídku ze strany rektorátu nevyužila a ponechala studentům svobodu 

si v SISu pro komunikaci zvolit libovolnou e-mailovou adresu, kterou používají a která jim 

vyhovuje. Studenti budou zároveň upozorněni na existenci schránek M365 a doporučíme 
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jim, aby ji buď pravidelně vybírali, protože tam mohou chodit různé servisní zprávy 

z Moodlu, MS Teams apod., nebo si nastavili přesměrování pošty. 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


